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استاندار فارس: بهزیستی در احداث اردوگاه سوم معتادان متجاهر همکاری کند

سریالاردوگاهسازی
دکتر ایمانیه: مراکز غیرفعال و پروژه های غیرفعال بهزیستی در شهرستان های استان احصا شود

رئیس سازمان توسعه تجارت ایران: اکنون زمان تقابل دولت و بخش خصوصی نیست

دچار خودتحریمی شدیم

رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس در همایش روز جهانی ایمنی غذایی:

کیفیتتولیدحفظشود
دهقان پور: فراوانی تولید با حفظ کیفیت ارزشمند است؛ صنایع تبدیلی نیاز به توسعه دارد 

واکنش مدیرکل بهزیستی فارس نسبت به مصدوم شدن رهجویان؛

نظارت ها شدید و بازدارنده است
گزارش بازرسان بهزیستی فارس مجوز کمپ ترک اعتیاد را باطل کرد 

شهردار کلان شهر شیراز خبر داد: خط دو مترو بر اساس برنامه زمان بندی به بهره برداری می رسد

 اعتبارات نوسازی و سازندگی تحقق یافت
اصنافی: مجوز عرضه اوراق مشارکت قطار شهری و اتوبوسرانی شهر شیراز صادر شد

اســتاندار فارس با اشــاره به تکمیل پروژه های نیمه فعال بهزیستی در 
شهرســتان های استان، بر لزوم همکاری بهزیســتی در احداث اردوگاه 
سوم معتادان متجاهر تأکید کرد. به گزارش شیرازنوین به نقل از پایگاه 
اطلاع رســانی اســتانداری فارس، دکتر محمدهــادی ایمانیه در جمع 
شــورای معاونین اداره کل بهزیستی استان فارس، ضمن تبریک هفته 
بهزیســتی گفت: حضور و بروز خیران بیش از قبل باید در روند فعالیت 
بهزیستی جدی گرفته شود و نباید صرفاً به کمک مالی بسنده کرد؛ بلکه 
بســیاری از افراد هستند که تمایل دارند داوطلبانه در همه فعالیت های 

مرتبط با بهزیستی همکاری نمایند.
دکتر ایمانیه با تأکید بر حضور شهروندان داوطلب در تمامی فرایند های 
ممکن بهزیستی، اظهار کرد: شهروندان داوطلب نیک اندیش به غیر از 

انجام خدمات خداپسندانه، باعث تقویت فرهنگ خیر می شوند.
استاندار فارس بخش مشاوره خانواده و اجتماعی را موردتوجه قرار داد و 

بیان داشــت: با انعقاد تفاهم نامه با بنیاد علوم انسانی آیت الله حائری 
شیرازی، آموزش مشاوره مبتنی بر اعتقادات اسلامی انجام شود. 

نماینــده عالی دولت در فارس تصریح کرد: مراکز غیرفعال و پروژه های 
غیرفعال بهزیستی در شهرستان های استان احصا شود تا پیگیری های 

لازم برای تکمیل پروژه ها صورت گیرد.
اســتاندار فارس با بیــان اینکه برای احــداث اردوگاه ســوم معتادان 
متجاهر، بهزیستی استان همکاری کند، گفت: مرکز نگهداری معتادان 
در شهرســتان ها ایجاد گردد تا در هر شهرســتان احساس مراقبت از 
شــهروندان همان شهرســتان تقویت شــود. وی تصریح کرد: مسکن 
مددجویان بهزیستی در طرح جهش ملی مسکن مشخص شود تا مشکل 
ریشــه ای و کامل برطرف گردد و تفاهم نامه با دانشــگاه علوم پزشکی 
شــیراز در خصوص پیشــگیری از بیماری مددجویان بهزیستی منعقد 
شود. اســتاندار فارس بر مناسب ســازی معابر و ورودی ادارات تأکید 
کرد و افزود: اســتان فارس باید در عرصه تولید تجهیزات توان بخشی و 

خودکفایی در این خصوص بیش از قبل فعال شود. 

رئیس سازمان توسعه تجارت ایران گفت: ۱۰ درصد مشکل صادرات به تحریم و 
۹۰ درصد به خودتحریمی مرتبط است که البته تحریم های خارجی را به راحتی 
می توان حل کرد. به گزارش دریافتی شــیرازنوین از روابط عمومی اتاق بازرگانی 
فارس، علیرضا پیمان پاک در کارگروه توســعه تجارت فارس، اظهار کرد: طی ۹ 
ماهی که از حضور ما در ســازمان می گذرد، بیش از ۱۹۰۰ جلســه با بازرگانان 
داشــته ایم تا مشکلات احصا شــده و برای حل آن تلاش کنیم. او در خصوص 
مشــکلات صادرات گفت: در بحث مشکلات صادرات ۱۰ درصد به تحریم و ۹۰ 
درصد به خودتحریمی مرتبط اســت که البتــه تحریم های خارجی را به راحتی 
می توان حل کرد. پیمان پاک با اشاره به اینکه اکنون زمان تقابل دولت و بخش 
خصوصی نیست، عنوان کرد: در طی ۹ ماه گذشته بیشترین تعامل و همراهی را 
با بخش خصوصی داشته ایم. او ادامه داد: اقدامات و گشایش های صورت گرفته در 
حوزه تجارت باید بیشــتر و بهتر اطلاع رسانی شود. معاون وزیر صنعت، معدن و 
تجارت پیرامون یکی از مشکلات بزرگ تجار عنوان کرد: نمی توان گفت صادرات 
می کنیــم اما ارز برنگردد و با کمک بخش خصوصی روش های بازگشــت ارز را 
تســهیل کرده ایم. به گفته وی، همه گروه های کالایی به جز چند صنعت بزرگ 

مثل پالایشگاه و فولاد می توانند واردات در برابر صادرات داشته باشند.
رئیس ســازمان توســعه تجارت ایران، چندارزی را موجب فساد دانست که در 
هیچ کجای دنیا نیز مرسوم نیســت و عنوان کرد: بانک مرکزی ارز آزاد را فیک 
و غیرواقعــی می داند و رقم واقعــی ارز را همان ارز نیمایی عنوان می کند، اما در 
ساختار هر حکومتی بانک مرکزی، سیاست گذار حوزه ارزی است که با تمام این 
اوصاف پیگیر اصلاح موضوع ارز هســتیم. او با ذکر اینکه افزایش سقف اعتباری 
طبق مصوبه ستاد هماهنگی اقتصادی انجام شده، خاطرنشان کرد: اگر صادرات 

به هر میزانی افزایش یابد، از سقف سابقه معاف خواهند شد.
پیمان پاک با اشــاره به کارت بازرگانی و مشــکلات آن گفت: ســامانه جامعه 
تجارت زیرنظر ســازمان توسعه تجارت ایران نیســت، اما می توانیم پیگیر امور 
صادرکنندگان و تجار باشــیم. او درخصوص نمایشگاه های بین المللی بیان کرد: 

در سفرهای خارجی انتقاد می شــد که اطلاعات نمایشگاهی شما دیر به دست 
ما می رســد؛ لذا در حرکتی منسجم تقویم نمایشگاهی کشــور را تا پایان سال 
۱۴۰۱ بســتیم و برای سال آینده در حال برنامه ریزی هستیم. این مقام مسئول 
از تعطیلی شورای عالی صادرات گفت و افزود: وقتی شورای عالی صادرات اختیار 
ماده ۱۳۸ و ضمانت اجرایی ندارد، مزاحم مردم و تجار اســت و در این راســتا 
شــورای عالی تجارت با اختیار ماده ۱۳۸ پاراف رئیس جمهور را گرفته و معطل 

تصویب هیئت دولت است که امیدواریم به زودی انجام شود.
او از وجود عمده مشکلات در سازمان توسعه تجارت ایران به ویژه طی سال های 
اخیر گفت و تصریح کرد: زمان نیاز است تا ساختار سازمان توسعه تجارت ایران 

اصولی و حرفه ای شده و بتواند کارها را با کارایی لازم انجام دهد.
معاون وزیر صمت از راه اندازی خط مستقیم به عمان خبر داد که می توان ارز را 
به راحتی وارد کشــور کند. پیمان پاک ادامه داد: مرکز تجاری ما در کشور قطر 
امکان ارائه همه خدمات را دارد و با توجه به برگزاری جام جهانی فوتبال در این 
کشور، برنامه داریم نمایشگاه عرضه محصولات ایرانی از اول شهریور تا آخر آذرماه 
برپا باشــد و همچنین با همراهی قطری ها بزرگ ترین هاب غذایی خاورمیانه را 
راه اندازی کنیم. رئیس ســازمان توسعه تجارت ایران با ذکر اینکه سیستمی باید 
پیاده شــود که صادرکنندگان واقعی مشخص شــوند، اظهار کرد: یکی دیگر از 
مشکلات، رتبه بندی صادرکنندگان است که پیشنهاد دادیم از تجربه رتبه بندی 
شــرکت های دانش بنیان حوزه معاونت علمی ریاست جمهوری با استانداردهای 
جهانی استفاده شود. او با اشاره به شعار سال و تأکید مقام معظم رهبری در حوزه 
دانش بنیان گفت: تجارت ما سنتی بوده که ما از مدت ها قبل طبق تأکیدات رهبر 
معظم انقلاب به حوزه های رمزارز، متاورس، اســمارت کانترکت و... که در حوزه 
دانش بنیان هســتند، ورود کرده ایم. پیمان پــاک در ادامه به موضوع قاره آفریقا 
پرداخت و عنوان کرد: با وجود اینکه صادرات ما به قاره آفریقا در سال ۱۴۰۰ صد 

درصد افزایش یافته، اما بسیار از این قاره دست نخورده غافل بوده ایم.
او با ذکر اینکه اگر بخواهد در جایی تجارت شکل بگیرد باید رفت و آمد به آنجا 
انجام شود، تصریح کرد: پرواز مستقیم به چند کشور آفریقایی را پیگیری کرده ایم 
که به زودی راه اندازی خواهد شد و همچنین در پی ایجاد خط مستقیم دریایی 
به قاره آفریقا هستیم. معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین گفت: فارس 
در حوزه آفریقا پای کار بیاید و ما آماده همکاری و واگذاری این حوزه به استان 
فارس هستیم، ولی منافع آن به کل تجارت و کشور برسد و امتیاز برای گروهی 

خاص نباشد. 
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت فارس نیز در گزارشی به اقدامات انجام 
شــده در حوزه تجارت پرداخت و خواستار تســریع روند صدور مجوز پایانه های 

صادراتی کشاورزی فارس شد. 

رئیس ســازمان جهاد کشاورزی استان فارس با تأکید بر اینکه ایمنی 
غذا به عنوان یکی از مؤلفه های اصلی دربرگیرنده امنیت غذایی است، 
گفت: در بحث امنیت غذایی علاوه بر تولید فراوان و دسترسی آسان، 
بر بُعد کیفیت و ســلامت محصول نیز تأکید شــده است. به گزارش 
شــیرازنوین به نقل از روابط عمومی ســازمان جهاد کشاورزی استان 
فارس، مجتبی دهقان پور در همایش روز جهانی ایمنی غذایی اظهار 
کرد: استان زرخیر فارس به همت تولیدکنندگان پرتلاش و توانمند با 
تولید حدود ۱۱ درصد از محصولات کشاورزی، رتبه دوم را در تأمین 
امنیت غذایی کشــور دارد. به گفته وی، پدیده تغییر اقلیم به عنوان 
یک عامل بازدارنده در تولید است، اما تلاش می شود تاب آوری بخش 
کشــاورزی در حوزه تولیدات مواد غذایی و تنوع بخشی به محصولات 
حفظ شود. دهقان پور با اشــاره به اینکه در استان فارس محصولات 
ارگانیک از جمله انجیر و زعفران تولید می شــود و کشــاورزان تولید 
محصولات اســتاندارد را دنبال می کننــد، تصریح کرد: اکثر این افراد 
دوره کارنس سموم شــیمیایی را رعایت می کنند و غالب محصولات 

تولیدی این استان سالم است. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
فارس با بیان اینکه در این استان تولید محصولات با کیفیت مناسب، 
به صورت جدی دنبال می شــود، ابراز کرد: شــیر یکی از محصولات 
این اســتان اســت که با کمترین بار میکروبی تولید می شود و حتی 
استان های هم جوار نیز خواهان شیر تولیدی استان فارس هستند. او 

اضافه کرد: کیفیت دام تولیدی به خصوص دام سبک به شکلی است 
که کشورهای حاشیه خلیج فارس متقاضی خرید دام سبک این استان 
هســتند. وی افزود: اکثر محصولات باغی اســتان فارس بازارپسندی 
بالایــی دارد و بازارهای هدف صادرات را به خوبــی جلب کرده ایم.
دهقان پور به رتبه دوم اســتان فارس در جذب مواد خام محصولات 
کشاورزی و تعداد واحدهای صنایع تبدیلی و تکمیلی نیز گریزی زد و 
گفت: ۹۱6 واحد تولیدی با جذب بیش از پنج میلیون تن ماده خام در 
این اســتان فعالیت می کنند. به گفته وی، استان فارس در این حوزه 
دارای وضعیت مطلوبی اســت و اشــتغال زایی مستقیم ۱2هزار نفری 
دارد. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس با بیان اینکه فارس 
رتبــه اول تولید محصولات باغبانی، رتبه دوم تولید محصولات زراعی 
و رتبه چهارم تولید محصولات پروتئینی را دارد، افزود: پتانسیل های 
خوبی در این اســتان برای توســعه صنایع تبدیلی و تکمیلی وجود 
دارد و یکی از سیاست های اصلی وزارت کشاورزی، اعطای تسهیلات 

ارزان قیمت در این زمینه است.

مدیرکل بهزیستی فارس در پی انتشار خبری مبنی بر تخلف در یکی 
از مراکز ترک اعتیاد خصوصی در صدرای شیراز که متأسفانه منجر به 
وارد آمدن صدمات جدی جسمی به دو نفر از رهجویان مرکز گردید، 
بیان داشــت: در پی بازدید ســرزده بازرسان بهزیستی، ناظر بر مراکز 
درمان اقامتی میان مدت )کمپ ترک اعتیــاد(، مورخ ۱۴۰۱/۰۴/۱6 
و حضــور تعداد زیاد بیمار خارج از ظرفیــت قانونی مرکز و به جهت 
پیشگیری از هرگونه صدمه جانی به رهجویان، دستور تعیین تکلیف 
در راســتای حفظ کرامت خدمت گیرندگان ظــرف مدت پنج روز با 
نظارت نماینده بهزیستی توســط مدیر بهزیستی شیراز صادر گردید 
تا رهجویان به خانواده ها یا سایر مراکز اقامتی تحویل گردند. هوشیار 

ادامه داد: پس از تشکیل کمیسیون فوق العاده نظارت با توجه به وجود 
احتمال بروز خطرات جانی برای رهجویان، با استناد به تبصره 6 ماده 
۵۸ دستورالعمل تأسیس، اداره و انحلال مراکز و مؤسسات غیردولتی، 
 تعطیلی کامل اعلام شــد و مجــوز کمپ در تاریــخ ۱۴۰۱/۰۴/2۵ 
ابطــال گردید. وی با بیان اینکه بازرس بهزیســتی پــس از اطلاع از 
بستری شدن دو نفر از رهجویان در بیمارستان، علی رغم عدم اعلام و 
اطلاع رسانی و کتمان مدیران مرکز در مورخ ۱۴۰۱/۰۴/۱6 بلافاصله 
در بیمارستان حاضر گردید، گفت: متأسفانه بیمار و همراهان او علت 
جراحــت را بی احتیاطی و ریختن آب جوش روی دســتانش عنوان 
کردند و اظهار داشتند هیچ گونه شکوائیه ای ندارند و به همین دلیل 

یکی از بیماران ترخیص شــد و نفر دوم همچنان بستری بود. هوشیار 
ادامه داد: لیکن اداره کل بهزیستی پس از اطمینان از وقوع ایراد ضرب 
و جرح توســط عوامل مرکز، ضمن در جریان قرار دادن مقام قضایی، 
بلافاصله علیه کمپ خاطی اعلام جرم نموده و مســتندات مربوط به 
نظارت های فصلــی را به مقام قضایی ارائه و تقاضای پیگرد و برخورد 
قانونی نموده اســت. مدیرکل بهزیستی فارس در پایان گفت: در حال 
حاضر صاحب امتیاز به همراه دو تن از کارکنان مرکز با دســتور مقام 
قضایی بازداشت شده اند و پرونده در دادگاه عمومی و انقلاب شیراز به 

صورت ویژه در دست بررسی قرار دارد.

شــهردار شــیراز از موفقیت آمیز بودن تلاش ها و رایزنی ها برای تأمین 
اعتبار پروژه های قطار شهری و نوسازی ناوگان اتوبوسرانی خبر داد.

به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شهرداری شیراز، سید احسان اصنافی با 
اعلام این خبر گفت: با توجه به مصوبات مربوط به انتشــار هزارمیلیارد 
تومان اوراق مشــارکت مربــوط به اعتبارات طرح تملــک دارایی های 
ســرمایه ای و بر اســاس پیگیری های به عمل آمده ، مجوز عرضه اوراق 
مشارکت طرح های مربوط به پروژه های قطار شهری و اتوبوسرانی شهر 

شیراز توسط بانک مرکزی صادر و فرایند جذب آن انجام شد.

وی با اشاره به این موضوع که اختصاص این اعتبار پس از تعیین تکلیف 
نمودن بدهی های شهرداری در بانک های شهر و مرکزی صورت گرفت، 
اظهار داشت: با این اقدام، خط دو مترو کلان شهر شیراز بر اساس برنامه 
زمان بندی به اتمام و بهره برداری خواهد رسید و عملیات خرید مرحله 

دوم اتوبوس شهری با اختصاص این بودجه انجام می شود.
بر اساس این گزارش، گفتنی است این موفقیت در جذب اعتبارات اوراق 
مشــارکت در آستانه کارنامه یک سالگی فعالیت مدیریت شهری شیراز 

صورت گرفته است.

آگهی فراخوان
 انتخاب مشاور 

شرکت عمران شــهر جدید صدرا در نظر دارد جهت خرید 
خدمات نظارت بر پروژه های نهضت )اقدام ملی( مســکن در 
شــهر صدرا و یا سایر موارد مشابه قابل ابلاغ توسط کارفرما 
نسبت به انتخاب مشــاور بر اساس بند ه آیین نامه ماده 29 
قانون برگزاری مناقصــات )روش QCBS(، دارای صلاحیت 
معتبــر در گروه معماری و با تخصص صرفاً ســاختمان های 
مسکونی- تجاری- اداری- صنعتی و نظامی از سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی اقدام نماید. مشــاوران علاقه مند می توانند با 
اطلاع از شرایط زیر نسبت به دریافت اسناد ارزیابی از سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت اقدام نمایند.
* موضوع: خرید خدمات نظارت بر پروژه های نهضت )اقدام 

ملی( مسکن در شهر صدرا
* محل و مهلت دریافت اسناد )سامانه ستاد(: تاریخ انتشار 
در ســامانه 1401/04/28 مهلت دریافت اســناد از سامانه 

1401/05/05 و آخرین مهلت ارائه پیشنهاد 1401/05/15 
* نحوه دریافت اســناد: بــا مراجعه به ســامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت به شــماره فراخوان  2001001041000013 
می باشــد. ضمناً کلیه فرایند برگــزاری فراخوان از مرحله 

دریافت و ارائه اسناد و پیشنهاد در بستر سامانه خواهد بود.
* سایر اطلاعات مورد نیاز در اسناد ارزیابی کیفی شرح داده 

شده است.
1351960: شناسه آگهی

روابط عمومی شرکت عمران شهر جدید صدرا 

پیمان پاک:

 90 درصد مشکل صادرات ایران
 ناشی از خودتحریمی است

شهردار منطقه سه شیراز:

تکریم شهروندان 
سرلوحه امور است

شهریاری: نیروی انسانی 
سرمایه اصلی شهرداری است

غلامرضا شــهریاری در اولین روز کاری خــود به عنوان 
شــهردار منطقه سه، در نشست با مســئولان واحدهای 
مختلف این شــهرداری، با بیان اینکه شــهرداری متعلق 
به مردم اســت، بر احترام به حقوق شهروندان و پیگیری 
امــورات آنها تأکید کــرد و افزود: اخــلاق نیکو و تکریم 
شــهروندان می بایست ســرلوحه کار تمامی کارکنان این 
شــهرداری باشد. وی پرسنل شهرداری را نیز سرمایه های 
اصلی شــهرداری قلمــداد کرد و با تصریــح اینکه مقوله 
احترام به همدیگر البته می بایســت دوسویه باشد، افزود: 
در ســایه این احتــرام و تعامل بین مردم و مســئولان، 
می توان طرح ها و برنامه های خوبی را برای شهر اجرا کرد. 
شهردار منطقه ســه در بخش دیگری از سخنان خود به 
اهمیت منطقه سه شهرداری به عنوان منطقه ای تاریخی 
و گردشــگری اشــاره کرد و با بیان اینکه با مشــارکت و 
همکاری شــهروندان فهیم این منطقه، پروژه های خوبی 
که متناسب با شــرایط منطقه ای و ذائقه شهروندان باشد 
را اجرایــی خواهیم نمود، افزود: در اجــرای این پروژه ها، 
پیوست فرهنگی اجتماعی نیز مدنظر قرار خواهد گرفت. 
شهریاری مشارکت شــهروندان در امورات شهری را رکن 
اساســی در جهت توسعه و پیشرفت شهر برشمرد و بیان 
داشت: قطعاً در اجرای طرح ها و پروژه های این منطقه، از 
نظرات مردم استفاده خواهیم کرد؛ چراکه آگاهی مردم از 
برنامه ها و خدماتی که برای شــهر در نظر گرفته می شود، 
ضمن اینکه باعث مشــارکت و همکاری هرچه بیشتر آنها 
با شهرداری می شود، مسیر خدمات رسانی را نیز هموارتر 
می کند. شهردار منطقه سه گفت: در راستای رفع نیازهای 
ایــن منطقه، راهبردها و برنامه های خوبی را مدنظر داریم 
و امیدوار هســتیم با ارائه و اجرای این برنامه ها، قدم های 
خوبی در جهت بهبود کیفیــت زندگی مردم این منطقه 
و رفع مشــکلات آنها و توسعه و پیشــرفت هرچه بیشتر 
این منطقه برداریم. شــهریاری در ادامه در آیین تکریم و 
معارفه شــهردار منطقه دو شــیراز که پیش از این سکان 
هدایت آن را در دست داشت، حضور یافت و با بیان اینکه 
بهترین سرمایه در شهرداری سرمایه انسانی است، تصریح 
کرد: مدیران ارشد در راســتای تعالی نیروهای انسانی، با 
آموزش های مدون گام برداشــته تا شــاهد خدمت رسانی 

مطلوب به شهروندان باشیم.
وی که سکان هدایت منطقه ۳ را به دست گرفته، با تقدیر 
از همراهی های شــورای اســلامی شهر شــیراز و به ویژه 
نصیــری در این منطقه افزود: مدت زمان خدمتگزاری در 
این منطقه با حمایت های بی دریغ شــهردار کلان شــهر 
شیراز و ناظر شورا سپری شد. وی با اشاره به این موضوع 
که احداث پروژه ها بر اساس نیازهای شهر و شهروندان در 
مســیر عمران و آبادانی قرار گرفته، اظهار داشــت: تعامل 
ســازنده با معتمدان و یاوران شورا و تبدیل آن به الگویی 
برای مناطق و سازمان های تابعه شورا و شهرداری شیراز، 
یکی از دســتاوردهای منطقه دو در این مدت بوده است.
شــهریاری در ادامه تکریم ارباب رجوع و پاســخ گویی به 
مطالبات شــهروندان را زمینه ساز موفقیت ارزیابی کرد و 
افــزود: به موازات خدمت رســانی در حوزه عمرانی، همه 
کارکنان شهرداری باید گوش شنوایی برای درخواست ها و 

گلایه های مردمی داشته باشند.

 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

تولید اشتغال
 از اهداف صنعت است 
هاشمی: میمند میزبان یک سرمایه گذار 

با اهداف صادراتی شد 

به گزارش دریافتی شیرازنوین، عملیات اجرایی بزرگ ترین کارخانه 
تولیــد روغن پایه به روش تقطیر در شــهرک صنعتی میمند آغاز 
شد. در آیین آغاز به کار این مجموعه صنعتی که با حضور نماینده 
مردم شهرستان های فیروزآباد، فراشبند و قیر و کارزین در مجلس 
شــورای اسلامی، مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس، 
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان و جمعی از مسئولان 
استانی و شهرســتانی برگزار شد، کلنگ آغاز عملیات اجرایی این 
طرح صنعتی به زمین زده شــد. مدیرعامل شــرکت شهرک های 
صنعتی فارس در این مراســم گفت: این واحد تولیدی صنعتی با 
ســرمایه گذاری افزون بر هزارمیلیارد ریال احداث خواهد شد و با 
بهره برداری از آن تا یک سال آینده برای ۵۰ نفر به صورت مستقیم 
و ۱۰۰ نفر نیز به صورت غیرمســتقیم اشتغال ایجاد می شود. سید 
مصطفی هاشــمی افزود: این طرح در زمینی به مســاحت ۸۵2۰ 
متر با زیربنای ۳2۰۰ متر اجرا خواهد شــد و با بهره برداری از فاز 
نخســت آن تا پایان سال جاری، ظرفیت تولید روزانه ۴۰هزار لیتر 
روغن فراهم می شود. وی با بیان اینکه ماده اولیه این کارخانه روغن 
کارکرده خودرو است، گفت: در این کارخانه با دستگاه های پیشرفته 
و با روش غیراسیدی و تقطیر روغن پایه خودرو تولید می شود که 
قابلیت صادرات نیز دارد. مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی 
فارس با بیان اینکه شــهرک صنعتی میمند در مسیر توسعه قرار 
دارد، گفت: تاکنون ۴۳ قرارداد با ســرمایه گذاران در این شهرک 
صنعتی منعقد شده که از این تعداد ۷  واحد تولیدی با اشتغال ۸6 
نفر به بهره برداری رســیده و سایر واحدها با پیشرفت های مختلف 
فیزیکی در مرحله ســاخت و ســاز قرار دارند. وی تصریح کرد: با 
توجه به ظرفیت های میمند در تولید گلاب و عرقیات، این شهرک 
صنعتی بســتر مناسبی برای اســتقرار صنایع مرتبط با این بخش 
فراهم کرده اســت. هاشمی بر حمایت از سرمایه گذاران تأکید کرد 
و گفت: ایجاد اشتغال پایدار مهم ترین اولویت است و در این راستا 
همکاری و حمایت لازم از ســرمایه گذاران انجام می شــود. در این 
مراسم سرمایه گذار طرح گفت: این کارخانه تمامی مجوزها را اخذ 
کــرده و ۹۰ درصد از تجهیزات خط تولید نیز با اســتفاده از توان 
داخل ساخته شده است. دامغانی افزود: در تلاشیم این کارخانه را 
تا پایان ســال به مرحله افتتاح برسانیم. وی تصریح کرد: محصول 
تولیدی صادرات محور اســت و از کیفیت مناسبی برخوردار است. 
همچنیــن در این برنامه نماینده مردم شهرســتان های فیروزآباد، 
فراشــبند و قیروکارزین در مجلس شورای اســلامی، مدیرعامل 
شرکت شــهرک های صنعتی فارس، رئیس سازمان صمت استان 
و معاون محیط زیســت فارس از یک واحد در حال ساخت تصفیه 
روغــن خــودرو و واحد تولیدی ظروف بطــری بازدید کردند و به 

بررسی مشکلات این واحدها پرداختند.

عضو شورای اسلامی شهر شیراز:

خدمات صادقانه به پیشرفت شیراز 
می انجامد

مراســم تکریم و معارفه شــهرداران ســابق و جدید منطقه سه 
شــهرداری شــیراز برگزار شــد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
شهرداری شیراز، مراسم تکریم شــهردار سابق و معارفه شهردار 
جدید منطقه ســه با حضور مســعود زارعی عضو و ناظر شورای 
اســلامی شهر شیراز در منطقه سه شهرداری، نصیری دیگر عضو 
شورای اسلامی شهر، فرج زاده قائم مقام شهردار شیراز، یداللهی 
مدیرکل حراست شهرداری شیراز و جمعی از مدیران شهرداری در 
منطقه سه برگزار شد. مسعود زارعی عضو و ناظر شورای اسلامی 
شهر شــیراز در منطقه سه شهرداری، در این مراسم تغییرات در 
پســت های مدیریتی را امری طبیعی قلمداد کرد و افزود: امیدوار 
هســتیم این تغییرات نتایج خوبی را برای مردم و شهر به همراه 
داشــته باشد. وی شهردار ســابق و جدید منطقه سه را از جمله 
مدیران مجرب و توانمند شــهرداری شیراز برشمرد و خاطرنشان 
کرد: اقدامات خوب انجام شده از سوی این عزیزان در کلان شهر 
شــیراز کاملًا مشــهود است. مسعود زارعی با اشــاره به خدمات 
کریم شکوهیان در منطقه سه شهرداری، گفت: اینکه مدیری در 
شهرداری سی سال از عمر خود را صرف خدمت صادقانه به مردم 
می کند، جای بســی تقدیر و تشــکر دارد و همه ما وظیفه داریم 
تجلیلی شایســته از چنین نیروهای خدومی داشته باشیم.عضو 
شورای اسلامی شهر شیراز همچنین غلامرضا شهریاری شهردار 
جدید منطقه ســه را از جمله مدیران کارآمد، مردم دار و باتجربه 
شــهرداری قلمداد و ابــراز امیدواری کــرد خصوصیات اخلاقی، 
تجارب ارزنده و توانمندی او منشأ تحول و پیشرفت هرچه بیشتر 
برای منطقه سه شهرداری باشد. فرج زاده قائم مقام شهردار شیراز 
نیز با تأکید بر اینکه مدیران شــهرداری با ارتباط خوب و اثرگذار 
با مردم، باید آنها را در عمران و توســعه شهری تشویق و ترغیب 
کنند، گفت: قطعاً مشارکت و همراهی مردم در توسعه و پیشرفت 
هرچه بیشتر شــهر، نقش مهمی را ایفا خواهد کرد. فرج زاده به 
تقویت بستر و زیرساخت های شهری اشاره و تأکید کرد: شهرداری 
به عنوان متولی اصلی عمران و آبادانی شهر، با ارتقای زیرساخت ها 
و امکانات شهری، توجه ویژه ای به این مهم داشته باشد. قائم مقام 
شــهردار شیراز از زحمات ارزنده شــکوهیان در شهرداری شیراز 
قدردانی کرد و افزود: یقیناً مردم فهیم شــهر شــیراز نیز قدردان 
زحمات این مدیر زحمتکش و باتجربه شهرداری خواهند بود. وی 
همچنین خطاب به شهریاری شــهردار جدید منطقه سه تأکید 
کرد: همچون گذشته با تعامل با مردم و دیگر دستگاه های اجرایی، 
زمینه رفاه و آســایش شهروندان و پیشرفت هرچه بیشتر منطقه 
را فراهم آورد. یداللهی سرپرســت اداره کل حراســت شهرداری 
شــیراز نیز در این مراســم با بیان اینکه از مدیــران باتجربه ای 
که در جهت منافع شــهر و رضایتمندی مــردم قدم برمی دارند، 
حمایت خواهد شــد، افزود: همه ما وظیفه داریم دست به دست 
هم بدهیم تا با اقدامات مفید و اثرگذار، شیراز را به جایگاه واقعی 
 خــود که در شــأن و منزلت این کلان شــهر و مردمان فهیمش 

باشد، برسانیم. 


